

LES12S



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

12D9N

Enchanting Spain & Portugal

美丽风情西班牙和葡萄牙



KEY FEATURES

- Visit Park Guell
- Shopping at La Roca Village Designer Outlet
- Experience 7 Special Meals

12D9N ENCHANTING SPAIN & PORTUGAL LES12S

DAY 1 KUALA LUMPUR - BARCELONA

(Meals On Board)

Troop down to KLIA Airport for your flight to **Barcelona, Spain.**

DAY 2 BARCELONA

(Meals on Board / Spanish Tapas Dinner)

Today, you will say "Hola" to Barcelona, Spain's second-largest city. Barcelona enjoys a pleasant Mediterranean climate and is set on a gently sloping plain from Sierra de Collserola to the sea. Upon arrival, make a photo stop at the iconic **Sagrada Familia**, an unfinished masterpiece by architect Antoni Gaudi, recognized as a UNESCO World Heritage Site. You will also explore **Park Guell**, showcasing Gaudi's imaginative work. An orientation tour will lead you to other Gaudi masterpieces like **Casa Mila** and **Casa Batllo**. In the afternoon, you will explore **Las Ramblas**, **Plaza Catalunya**, and indulge in some leisure activities and shopping. If there is time available, you can even consider a visit to Montserrat, an essential religious site in Spain.

Hotel: Front Air Congress or similar

Optional Tour: Excursion to Montserrat

DAY 3 BARCELONA - VALENCIA

(Breakfast / Seafood Paella Dinner)

Get ready for a fantastic shopping spree today at **La Roca Village Designer Outlet**, a fashion paradise near Barcelona. Shoppers can enjoy shopping, dining, and even art installations within the outlet. It's a great destination for fashion enthusiasts looking for high-end products at more affordable prices like Gucci, Prada, Versace, Armani, and others, all at discounted prices. After your shopping spree, our next destination awaits - Valencia.

Hotel: Port Azafata Valencia or similar

DAY 4 VALENCIA - MADRID

(Breakfast / Chinese Dinner)

After breakfast, start your tour at the 3rd-largest city of Spain, Valencia, view the **City of Arts and Sciences**, the city's most integral tourist attraction. Be amazed by the sight of citrus plantations around the city. Thereafter, view the **Valencia Cathedral**, **Plaza de la Virgen** and **El Micalet**, which sits at the heart of the old town of Valencia. Then, visit **Llotja de la Seda**, a UNESCO World Heritage Gothic-style building in Valencia, Spain. It served as a medieval silk exchange and merchant meeting place. This afternoon, stroll at the **Central Market**. This huge iron, glass and tiled Art Nouveau building opened in 1928, is one of the largest and most attractive markets in Europe. Next, proceed to Madrid, the capital of Spain.

Hotel: Occidental Castellana Norte or similar

Note: Central Market will be closed on Sunday or National Holidays

DAY 5 MADRID - TOLEDO - MADRID

(Breakfast / Roasted Suckling Pig Dinner)

Situated at 2,000 feet above sea level, Madrid is Europe's highest capital city. Housing a wealth of palaces, castles and museums, your guided tour will bring you to the old and new sections of Madrid such as **Royal Palace**, **Plaza de Espana**, **Cibeles Fountain** and **Plaza Mayor** where plush decorations, furnishings and frescoes will fascinate you. Later, stroll along the shopping district of Puerto del Sol to purchase some local branded fashion labels and sample local cuisines. This afternoon, make an excursion to Toledo to view the **Iglesia de Santo Tome**, best known for housing El Greco's most famous masterpiece - The Burial of the Count of Orgaz. Also stop for outside views of **Alcazar**, **El Greco Museum**, and **Toledo Cathedral**.

Hotel: Occidental Castellana Norte or similar

DAY 6 MADRID - CORDOBA - GRANADA

(Breakfast / Chinese Dinner)

This morning, you will depart to **Cordoba**, view the magnificent **Mezquita**, a UNESCO WORLD Heritage Site and a marvellous mosque which was later converted into a cathedral after Cordoba was recaptured from the Muslim army by King Ferdinand III of Castile. **Patio de los Naranjos**, a courtyard with lovely gardens and orange trees, forms part of this grand Islamic monument. Another must-see attraction in Cordoba is **Calleja de las Flores** or Alley of Flowers, located in the heart of the Jewish quarter. Then, you will proceed your tour to Granada, capital of Spain's last Moorish kingdom. The city lies at the foot of the Sierra Nevada Mountain range in the autonomous region of Andalusia and served as the Moorish capital of Spain until liberation in 1492.

Hotel: Macia Real De La Alhambra or similar

Note: Mezquita will be closed on Sunday or National Holidays



Remarks:

- Revisions, if any, in itinerary are subject to the
- In particular, the Customer is requested to note
- Itinerary may be subject to change due to
 - Accommodation in designated cities is sub
 - Sequence of itinerary may be subject to ch
 - Different tour groups may be merged.
 - Proposed changes, if any, that are not accep
- set out in the Terms and Conditions.



Torre Del Oro 黄金塔

Casa Mila 米拉之家

Valencia Cathedral 瓦伦西亚主教座堂

DAY 7 GRANADA - MALAGA

(Breakfast / Chinese Dinner)

Continue your journey to the crown jewel of Granada known as the resplendent **Alhambra**, a UNESCO WORLD Heritage Site, and the adjoining **Generalife Gardens**, one of the oldest surviving Moorish Gardens. The palace, an Arabian fantasy of brilliant mosaics and tiles, is one of the greatest accomplishments of Islamic art and architecture. Thereafter, travel to Malaga, a vibrant coastal city in southern Spain, situated in the region of Andalusia. Upon your arrival, your tour of Malaga will commence with views of the notable landmarks such as the **Roman Theatre**, the **Alcazaba**, Picasso's birthplace at **Plaza de la Merced**, the exterior of the **Picasso Museum**, and the **Catedral de la Encarnación de Málaga**.

Hotel: Parador Malaga Del Golf or similar

DAY 8 MALAGA - RONDA - SEVILLE

(Breakfast / Lunch / Flamenco Show and Dinner)

Begin your journey to Ronda, where you'll commence your tour with a view of the **Plaza de Toros de Ronda**, as one of Spain's most significant bullrings, it captures the cultural significance of bullfighting. Your tour continues with a view to the iconic **Puente Nuevo**, a bridge that spans the breathtaking El Tajo Gorge. Take in the awe-inspiring views of Ronda's natural beauty. Thereafter, travel to Seville, the 4th-largest city in Spain. Tonight's highlight is a Flamenco show at Seville, a sensory journey through Spain's culture with captivating singing, guitar, and dance.

Hotel: AC Sevilla Forum or similar

DAY 9 SEVILLE - LISBON

(Breakfast / Chicken Piri-Piri & Portuguese Egg Tart Dinner)

Today, you will have the chance to explore Seville. Our first stop is **Plaza de Espana**, a beautiful square encircled by government buildings with impressive architecture. Then, move on to **Real Alcazar de Sevilla** and **Torre Del Oro**. Afterward, proceed to the **Barrio de Santa Cruz**, an old town with winding streets, cozy restaurants, and picturesque squares. Finally, a visit to the remarkable **Cathedral de Sevilla** and the famous **Giralda Tower**, originally a mosque built by the Almohads and now celebrated as the world's largest Gothic cathedral. Then, you will continue to Lisbon, the capital of Portugal.

Hotel: Lutecia Smart Design Hotel or similar

Optional Tour: Visit 25th of April Bridge & The Cristo-Rei statue

DAY 10 LISBON

(Breakfast / Bacalhau a bras Dinner)

This morning, you will have the delightful opportunity to capture cherished moments with **Belem Tower** and the **Discovery Monument**. These iconic landmarks, steeped in history and grandeur, will make for memorable additions to your travel album. Then, you continue your journey to explore the **Monastery of Jeronimos**, a church dedicated to honoring the renowned voyagers of the Age of Discoveries. In the afternoon, take some leisure time to discover **Rossio Square**. Wander through its vibrant atmosphere, immerse yourself in its history, or simply relax and watch the world go by.

Hotel: Lutecia Smart Design Hotel or similar

Optional Tour: Visit Cabo da Roca

DAY 11 LISBON - KUALA LUMPUR

(Breakfast / Meals on Board)

If time permits, of course there is always last-minute shopping before bidding farewell to Lisbon as you transfer to the airport for your flight home.

DAY 12 ARRIVE KUALA LUMPUR

(Meals on Board)

Company's Terms and Conditions.
te the following:
circumstances beyond the Company's control.
ject to room availability.
ange.

pted will be subject to the refund provisions

12天9晚

美丽风情西班牙 和葡萄牙

LES12S

DAY 1 吉隆坡 - 巴塞罗那

(机上用餐)

在吉隆坡国际机场集合，乘机飞往**巴塞罗那**。

DAY 2 巴塞罗那

(机上用餐 / 西班牙小吃晚餐)

抵达后，在标志性的**圣家堂**停下来拍照留念，这是建筑师安东尼·高迪的未完成杰作，也被认定为联合国教科文组织世界文化遗产。您还将游览**桂尔公园**，该公园展示了高迪富有想象力的作品。之后，乘坐巴士游览其他高迪杰作，如**米拉之家**和**巴特罗之家**。下午，您将探索**兰布拉斯大道**和**加泰罗尼亚广场**，并享受一些休闲活动和购物。如果时间充裕，您甚至可以考虑参观**蒙特塞拉特**，这是西班牙一个重要的宗教场所。

自费项目：蒙特塞拉特游

DAY 3 巴塞罗那 - 瓦伦西亚

(早餐 / 海鲜烩饭晚餐)

今天，就准备好在时尚天堂**拉罗卡购物村**尽情购物吧。购物者可以在该购物中心内尽情购物、用餐，甚至欣赏艺术装置。对于追求高端产品但寻求更实惠价格的时尚爱好者来说，这是一个绝佳的目的，有Gucci、Prada、Versace、Armani等品牌，全部以折扣价格出售。完成了购物狂欢之后，我们的下一站是瓦伦西亚。

DAY 4 瓦伦西亚 - 马德里

(早餐 / 中式晚餐)

早餐后，前往西班牙第三大城市瓦伦西亚，参观这座城市最重要的旅游景点**艺术科学城**。城市周围的柑橘种植园也会让您大开眼界。之后，观光**瓦伦西亚大教堂**、**圣母广场**和位于瓦伦西亚老城中心的**米卡莱塔塔**。然后，参观**丝绸交易市场**，这是一座被联合国教科文组织列为世界遗产的哥特式建筑。它曾是中世纪的丝绸交易所和商人聚集地。下午，漫步**中央市场**。这座巨大的铁制、玻璃和瓷砖新艺术风格建筑于1928年开业，是欧洲最大、最具吸引力的市场之一。随后前往马德里，前往西班牙首都马德里。

注：中央市场将在星期天或国定假日关闭

DAY 5 马德里 - 托莱多 - 马德里

(早餐 / 烤乳猪晚餐)

坐落在海拔2,000英尺的马德里是欧洲最高的首都，拥有丰富的宫殿、城堡和博物馆。今天，您游览马德里的新旧城区，如**马德里王宫**、**西班牙广场**、**西贝莱斯喷泉**和**马约尔广场**，那里有豪华的装饰、家具和壁画将使您着迷。随后，漫步在**太阳门广场**，购买一些当地品牌的时尚标签并品尝当地美食。下午，前往托莱多，欣赏**圣多美教堂**，该教堂因收藏**埃尔·格列柯**最著名的杰作《**奥尔加斯伯爵的葬礼**》而闻名。此外，您还可以在**托莱多城堡**、**埃尔·格列柯博物馆**和**托莱多主教座堂**外驻足观赏。

注：如果马德里王宫关闭，则改为参观普拉多博物馆

DAY 6 马德里 - 哥多华 - 格拉纳达

(早餐 / 中式晚餐)

今天上午，您将前往哥多华，欣赏宏伟的**清真寺**，这是联合国教科文组织世界文化遗产，一座美妙的清真寺，在哥多华清真寺被卡斯蒂利亚的费尔南多三世国王从穆斯林军队手中夺回后，被改建成大教堂。**橙园**是这个宏伟的伊斯兰古迹的一部分，庭院内有可爱的花园和橙子树。哥多华清真寺的另一个必游景点是**百花巷**，位于犹太区的中心。然后，您将前往格拉纳达，这是西班牙最后一个摩尔王国的首府。该城位于安达卢西亚自治区的内华达山脉脚下，直到1492年解放前一直是西班牙的摩尔首都。

注：哥多华清真寺将在星期天或国定假日关闭

DAY 7 格拉纳达 - 马拉加

(早餐 / 晚餐)

继续您的旅程，前往被誉为格拉纳达明珠的辉煌**阿尔罕布拉宫**，这是联合国教科文组织世界文化遗产，以及毗邻的**赫内拉利费宫**，是最古老的摩尔花园之一。这座宫殿是阿拉伯的结晶，由灿烂的马赛克和瓷砖构成，是伊斯兰艺术和建筑的最伟大成就之一。之后，前往马拉加，这是西班牙南部安达卢西亚地区一个充满活力的沿海城市。抵达后，您将开始马拉加的旅游，欣赏一些著名地标，如**罗马剧院**、**阿尔卡萨瓦**、**毕加索的出生地**—**梅尔塞德广场**、**外观毕加索博物馆**以及**马拉加主教座堂**。

DAY 8 马拉加 - 龙达 - 塞维利亚

(早餐 / 弗拉门戈表演+晚餐)

早餐后，前往龙达，欣赏**龙达斗牛场**，这里作为西班牙最重要的斗牛场之一，体现了斗牛的文化意义。您的旅程将继续欣赏标志性的**新桥**，这座桥跨越了令人叹为观止的**艾尔塔霍峡谷**。之后，前往塞维利亚，西班牙第四大城市。今晚的亮点是**弗拉门戈晚宴秀**，通过引人入胜的歌唱、吉他和舞蹈，感受西班牙文化。

DAY 9 塞维利亚 - 里斯本

(早餐 / 霹雳辣椒烤鸡+葡式蛋挞晚餐)

今天，您将游览塞维利亚。我们的第一站是**西班牙广场**，这是一个美丽的广场，四周环绕着政府大楼。然后，前往**塞维利亚王宫**和**黄金塔**。之后，观看令人愉悦的**圣十字区**，这是一个拥有蜿蜒的街道、舒适的餐馆和风景如画的广场的老城区。最后，参观**塞维利亚主教座堂**和著名的**吉拉达**，它原本是**阿尔摩哈德王朝**建造的清真寺，现在被誉为世界上最大的哥特式大教堂。随后，您将继续前往葡萄牙首都里斯本。

自费项目：参观四月二十五号大桥和里斯本大耶稣像

DAY 10 里斯本

(早餐 / 葡式马介休炒鳕鱼晚餐)

今天上午，您可以欣赏**贝伦塔**和**发现者纪念碑**，这些充满历史和宏伟的标志性地标将成为您旅行相册中令人难忘的瞬间。然后，继续探索**热罗尼莫斯修道院**，这是一座致敬大发现时代著名航海家的教堂。下午，花些休闲时间游览**罗西奥广场**。

自费项目：参观罗卡角

DAY 11 里斯本 - 吉隆坡

(早餐 / 机上用餐)

上午自由活动，或许可以在里斯本拍一些临别照片，然后前往机场搭乘班机回国。

DAY 12 抵达吉隆坡

(机上用餐)



备注：

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项：
在公司无法控制的情况下，行程可能更改。
指定城市的住宿需视客房供应情况而定。
行程顺序可能更改。
不同团体可能合并成一团。
若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。



Iglesia de Santo Tome 圣托美教堂

Famed for El Greco's masterpiece, "The Burial of the Count of Orgaz."



Cibeles Fountain 西贝莱斯喷泉

Madrid's landmark with a majestic sculpture depicting the goddess Cybele on a chariot.



Sagrada Familia 圣家堂

Iconic Barcelona Basilica, Gaudi's masterpiece, featuring unique architecture and ongoing construction since 1882.



Belem Tower 罗西奥广场

A historic fortress by the water, blending Manueline architecture and maritime charm.



City of Arts and Sciences 艺术科学城

Futuristic Valencia complex with cutting-edge architecture, showcasing avant-garde architecture and diverse cultural and scientific attractions by the waterfront.



Alhambra 阿尔罕布拉宫

A stunning palace complex with intricate Islamic architecture, gardens, and breathtaking views of the city.





Plaza de Espana 西班牙广场

TOUR HIGHLIGHTS 旅游亮点

SPAIN 西班牙

BARCELONA 巴塞罗那

- Las Ramblas 兰布拉斯大道
- Park Guell 桂尔公园
- Plaza Catalunya 加泰罗尼亚广场
- Sagrada Familia 圣家堂
- Casa Mila 米拉之家
- Casa Batllo 巴特罗之家
- La Roca Village Designer Outlet 拉罗卡购物村

VALENCIA 瓦伦西亚

- City of Arts and Sciences 艺术科学城
- Valencia Cathedral 瓦伦西亚主教座堂
- Plaza de la Virgen 圣母广场
- El Micalet 米卡莱特塔
- Llotja de la Seda 丝绸交易市场
- Central Market 中央市场

MADRID 马德里

- Plaza Mayor 马约尔广场
- Royal Palace 马德里王宫
- Cibeles Fountain 西贝莱斯喷泉
- Puerta del Sol 太阳门广场
- Plaza de Espana 西班牙广场

TOLEDO 托莱多

- Iglesia de Santo Tome 圣托美教堂
- Alcazar 托莱多城堡
- El Greco Museum 埃尔·格列柯博物馆
- Toledo Cathedral 托莱多主教座堂

CORDOBA 哥多华

- Mezquita 哥多华清真寺
- Patio de los Naranjos 橙院
- Calleja de las Flores 百花巷

GRANADA 格拉纳达

- Alhambra 阿尔罕布拉宫
- Generalife Gardens 赫内拉利费宫

MALAGA 马拉加

- Roman Theatre 罗马剧院
- Alcazaba 阿尔卡萨瓦
- Plaza de la Merced 梅尔塞德广场
- Picasso Museum 毕加索博物馆
- Cathedral de la Encarnación de Málaga 马拉加主教座堂

RONDA 龙达

- Plaza de Toros de Ronda 龙达斗牛场
- Puente Nuevo 新桥

SEVILLE 塞维利亚

- Plaza de Espana 西班牙广场
- Real Alcazar de Sevilla 塞维利亚王宫
- Torre Del Oro 黄金塔
- Barrio de Santa Cruz 圣十字区
- Cathedral de Sevilla 塞维利亚主教座堂
- Giralda Tower 吉拉达

PORTUGAL 葡萄牙

LISBON 里斯本

- Belem Tower 贝伦塔
- Discovery Monument 发现者纪念碑
- Monastery of Jeronimos 热罗尼莫斯修道院
- Rossio Square 罗西奥广场

EXCLUSIVE EXPERIENCES 独特体验

- La Roca Village Designer Outlet 巴塞罗那拉罗卡购物村
- Llotja de la Seda, a UNESCO-listed Gothic masterpiece and historic silk exchange 巴伦西亚丝绸交易所，被联合国教科文组织列入名录的哥特式建筑杰作和历史悠久的丝绸交易所
- Enjoy Flamenco Show, a Spanish art form made up of three parts: guitar playing, song and dance 欣赏弗拉门戈表演，这是一种由吉他演奏、歌唱和舞蹈，三个部分组成的西班牙艺术形式



All Local 4* Hotel 全程入住当地四星级酒店

- Barcelona - Front Air Congress or similar
- Valencia - Port Azafata Valencia or similar
- Madrid - Occidental Castellana Norte or similar
- Granada - Macia Real De La Alhambra or similar
- Malaga - Parador Malaga Del Golf or similar
- Seville - AC Sevilla Forum or similar
- Lisbon - Lutecia Smart Design Hotel or similar

*Accommodation in designated cities is subject to room availability, and alternatives may be provided if necessary.



SPECIALTY MEAL 特色餐点

- Seafood Paella 海鲜烩饭
- Spanish Tapas 西班牙小吃
- Roast Suckling Pig 烤乳猪
- Flamenco Show + Dinner 弗拉门戈表演 + 晚餐
- Chicken Piri-Piri 霹雳辣椒烤鸡
- Portuguese Egg Tart 葡式蛋挞
- Bacalhau a bras 葡式马介休炒鳕鱼



19 Meals Included 包含19餐

- 9 Breakfasts 早餐
- 1 Lunch 午餐
- 9 Dinners 晚餐

曾兄弟国际旅行社有限公司 Co. Reg No. 198701000614 (159279-X)

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)

Unit 40-2, Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

✉ : tours@chansworld.com.my

🌐 : www.ChansWorld.com.my

☎ : 03-2779 2818



Facebook : chansworldmy

Instagram : chansworldmy

WhatsApp : 017-288 5288

Website : chansworldleisurelink